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内容概要

新：充分渗透新课标理念，注重启发式讲解。
　　全：全书知识点挖掘全面，全面排除学生的疑惑点。
　　透：本书力求“吃透教材”，立足基础，同步讲解。
　　细：倡导精细化讲解，把教材原文作为范例进行多维度解读。
　　专：设置针对性训练题，重点突出，提升实战水平。
　　(注：本书附赠教材课后习题答案，单独成册，便于使用。
)
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书籍目录

Module 1 HobbiesModule 2 FriendshipModule 3 On the radioModule 4 New techhologyModule 5
ProblemsModule 6 EntertaimnentModule 7 Time off Module 8 Publlc holldaysModule 9 HeroesModule 10 My
perfect hollday参考答案及剖析
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章节摘录

　　Stephen had always wanted to be a director ever since he was a young boy. When hewas just 13 years old，he
made a 40-minute film. It won a local competition. Three yearslater，he produced a film called Firelight，which
made one hundred dollars profit at thecinema in his hometown. Many of the ideas from this film were later used
for one of hismost famous films called Close Encounters of the Third Kind.　　When he was 18 years old，he
wanted to go to film school so that he could improvehis skills and become an even better director. Unluckily，he
was unsuccessful in getting aplace at this school so he went to a university in California to study English. Even
thoughhe failed to get into the school he wanted to go to， he didnt let this stop him followinghis dream to become
a great director.　　Stephen Spielberg has directed many films since his first major film in 1976. He nowowns
many different businesses most famous of which are involved in the film industry.
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编辑推荐

　　360度细讲精练，全面渗透课标理念。
探究开放创造性学习。
剖知识之惑，析思维之妙。
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